

尊敬的客户,

Dear Valued Customer,

即日起, 持我行白金借记卡即可尊享涉外租车公司 (赫兹国际汽车租赁) 超值折扣和升级优惠, 助您的出境旅行和商务活动更加自由。

From now on, Platinum Debit Card holders of Standard Chartered Bank can enjoy the special discount and free upgrading of car class while booking at Hertz Car Rental.

城市	租车服务公司	优惠内容
全国	<p><a href="#">赫兹国际汽车租赁</a></p> <p>租车热线: 400 888 1336 / 800 988 1336</p> <p>租车邮箱: bookcars@hertz.com</p> <p>租车网站: <a href="http://www.hertz.com.cn">www.hertz.com.cn</a> <a href="http://www.hertzchina.com">www.hertzchina.com</a></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>渣打银行白金卡持卡人在境外146个国家租车可享受赫兹超值优惠价格基础上5%的折扣, 并享受免费升级一车组的优惠; 国内租车可享受赫兹标准价格基础上5%的折扣 (国内优惠适用于豪华车组, 高级豪华车组和豪华MPV); 预订时请提供渣打银行在赫兹的折扣号码: CDP#1925915</li> <li>渣打银行白金卡持卡人可享受赫兹的季度优惠, 例如: 免费升级, 费用折减, 免费租车日等等 (依赫兹不时制定并修改的相关条例和条款及政策以及车辆具体情况而定)。除非另有说明, 季节优惠可以同5%折扣同时使用;</li> <li>渣打银行白金卡持卡人可申请免费成为Hertz #1 Club金卡会员 (免第一年60美金的会员年费), 在赫兹全球金卡门店或柜台享受尊贵的租车服务;</li> <li>如果渣打银行白金卡持卡人同时也是与赫兹有旅客合作关系的68家航空公司的会员, 每次有效租车, 还可累计航空里程。 <a href="#">点击查看清单</a></li> </ul>

City	Car Rental Corporate	Details
National	<p><a href="#">Hertz Car Rental</a></p> <p>Hotline: 400 888 1336 / 800 988 1336</p> <p>Email: bookcars@hertz.com</p> <p>Website: <a href="http://www.hertz.com.cn">www.hertz.com.cn</a> <a href="http://www.hertzchina.com">www.hertzchina.com</a></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Platinum Debit Card holders of Standard Chartered Bank can enjoy 5% discount off the Hertz affordable rate and free upgrading of car class for international car rental in 146 countries. For domestic car rental, 5% discount off the standard rate is applicable to luxury car class, luxury MPV and prestige car class. To enjoy the offers, please provide the Standard Chartered Bank preferential code - CDP#1925915 upon reservation.</li> <li>Platinum Debit Card holders of Standard Chartered Bank can enjoy the seasonal promotions of Hertz, such as: free upgrading, discount, free car rental day, etc. (subject to the related terms and fleets availability). Seasonal promotions can be enjoyed together with 5% discount unless otherwise stated.</li> <li>Platinum Debit Card holders of Standard Chartered Bank can apply for Hertz #1 club gold card membership for free (first year annual fee of USD60 is waived) and experience the great car rental service in Hertz gold card outlets or counters.</li> <li>If the Platinum Debit Card holders are also members of Hertz airline partners, they can accumulate airline miles with qualified car rental (please visit the <a href="#">Hertz's website</a> for a list of its 68 airline partners).</li> </ul>

\* 上述第三方服务和折扣优惠均由第三方供应商提供, 对因服务本身而导致的损失, 由相应供应商单独承担赔偿责任。渣打银行概不就该第三方服务承担任何责任。

\* The above services and discounts are provided by the 3<sup>rd</sup> party suppliers, who should be liable for any losses caused by such services. Standard Chartered Bank shall hold no responsibility for the services provided by the 3rd party.

如需垂询, 请致电我行免费客户服务热线 **800 820 8088**。

Should you have any queries, please contact our Customer Care Center at **800 820 8088**.

此致

敬礼!

Yours Faithfully,

渣打银行(中国)有限公司  
Standard Chartered Bank (China) Limited  
2011年8月  
August, 2011